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Radny zapytał, czy nie powinno powstać specjalne biuro – komórka w Urzędzie, która zajmie 

się koordynowaniem projektów związanych z pozyskiwaniem środków europejskich 

składanych w nowej perspektywie finansowej. Zachęcił, aby zastanowić się, czy taka 

komórka nie mogłaby działać nie tylko na rzecz samego Urzędu i jednostek publicznych, ale 

również mogłyby z jej działalności korzystać organizacje pozarządowe i lokalni 

przedsiębiorcy. Uważał, że warto byłoby rozważyć taką kwestię, aby taka komórka, być może 

nawet we współpracy z innymi samorządami w ogóle zajmowała się pozyskiwaniem środków 

zewnętrznych. Zasugerował rozważenie szerszej koncepcji działalności takiego biura. 
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